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Protokół Nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

w dniu 24 października 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej otworzył Przewodniczący Komisji, Bartłomiej 
Szwed. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Edukacji Publicznej zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta 

− Beata Kwatera- Dyrektor Wydziału Edukacji 

− Grzegorz Bylica – Dyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego im. Franciszka Stefczyka w Czernichowie 

− Ewa Rakoczy – Wicedyrektor Zespołu Szkół Rolniczego Centrum Kształcenia 
Ustawicznego im. Franciszka Stefczyka w Czernichowie 

− Anna Mika – Kierownik Szkolenia Praktycznego Zespołu Szkół Rolniczego Centrum 
Kształcenia Ustawicznego im. Franciszka Stefczyka w Czernichowie 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Szwed przedstawił porządek obrad: 

1. Wizyta w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego 
w Czernichowie - wyjazd 

2. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

3. Zapoznanie z porządkiem obrad 

4. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

5. Edukacja w powiecie krakowskim. Omówienie materiałów na sesję. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego „Zasłużony 
dla Powiatu Krakowskiego” 

8. Sprawy bieżące 

9. Zamknięcie obrad 
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3. WIZYTA W ZESPOLE SZKÓŁ ROLNICZE CENTRUM KSZTAŁCENIA USTAWICZNEGO 

W CZERNICHOWIE - WYJAZD 

Grzegorz Bylica przedstawił działalność Zespołu,  w tym: 

1) programy edukacyjne z zakresu rolnictwa, ogrodnictwa i hodowli, 

2) specjalistyczne kursy oraz praktyki zawodowe organizowane dla młodzieży, 

3) wyposażenie placówki, w tym laboratoria, tereny uprawne oraz obiekty do 
hodowli zwierząt. 

Następnie członkowie Komisji zwiedzili teren Szkoły, gdzie mieli okazję obejrzeć m.in: 

1) nowoczesne stajnie, laboratoria i gabinety weterynaryjne, 

2) sektory uprawne z technologiami rolniczymi, 

3) hodowlę zwierząt oraz sposoby ich pielęgnacji. 

4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie było uwag, ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia 
Komisji. 

5. EDUKACJA W POWIECIE KRAKOWSKIM. OMÓWIENIE MATERIAŁÓW NA SESJĘ. 

Rozmawiano na temat aktualnych problemów edukacyjnych, ze szczególnym 
uwzględnieniem Zespołu Szkół Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego im. 
Franciszka Stefczyka w Czernichowie.  

Członkowie Komisji dyskutowali na temat: 

• działań wspierających uczniów przystępujących do egzaminu maturalnego, 

• promocji placówek w środowisku lokalnym, 

• dostępu do nowoczesnych materiałów dydaktycznych, 

• propozycji wspierania nauczycieli i rozwijania kadry. 

Uwagi członków Komisji: 

• Bartłomiej Szwed wskazał na potrzebę zwiększenia wsparcia uczniów 
przystępujących do egzaminu maturalnego oraz konieczność intensyfikacji działań 
promocyjnych, szczególnie adresowanych do środowiska lokalnego oraz uczniów 
szkół podstawowych. Ponadto zwrócił uwagę na konieczność uaktualnienia oferty 
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edukacyjnej placówek oświatowych.  

• Adam Ślusarczyk przypomniał, iż w poprzedniej kadencji toczyła się już na ten 
temat dyskusja, jednak bez oczekiwanych efektów. Przyznał, że jest to sprawa, 
w której powinno pracować się ponad podziałami. Wyraził uznanie dla 
jednomyślności Komisji w tej sprawie.  

• Katarzyna Stadnik zasugerowała opracowanie programów wzmacniających 
kompetencje nauczycieli w tym zakresie. 

• Agnieszka Pyla zaapelowała o prowadzenie monitoringu losów absolwentów – aby 
można było kontrolować ilość uczniów rzeczywiście znajdujących zatrudnienie 
w zawodach, w których się kształcą. 

Ewa Rakoczy opowiedziała o działalności Zespołu i wyzwaniach kadry kierowniczej. 
Zaapelowała o „przyznanie” przez organ prowadzący kolejnego wicedyrektora mimo, iż 
placówka nie ma 24 oddziałów. Stanowisko wicedyrektora tworzy się wyłącznie 
w szkołach, w których funkcjonuje co najmniej 12 oddziałów, lub w wyjątkowych 
sytuacjach za zgodą organu prowadzącego. 

Anna Mika opowiedziała o działaniach promocyjnych Zespołu Szkół Rolniczego Centrum 
Kształcenia Ustawicznego im. Franciszka Stefczyka w Czernichowie oraz o wyzwaniach, 
które niesie szkolenie praktyczne. Pani Kierownik nie zgodziła się z tezą 
Przewodniczącego Komisji, że należałoby uaktualnić ofertę edukacyjną placówki.  

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag, ani pytań. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. ZAOPNIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU HONOROWEGO 

„ZASŁUŻONY DLA POWIATU KRAKOWSKIEGO”. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 



 

 
 

  

4 Komisja Edukacji Publicznej 
Protokół nr 6/2024 

8. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono. 

9. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji 
Publicznej, Bartłomiej Szwed zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

 Przewodniczący Komisji 
 Edukacji Publicznej 

 Bartłomiej Szwed 

Protokołowała: Pogan Karolina 


